
Informace ze zasedání Školské rady ZŠ a MŠ Chotoviny konané dne 5.11.2013 od 18.00 hodin. 

Na programu bylo projednání změn ve Školním řádu a schválení Výroční zprávy o činnosti školy. Oba 

tyto dokumenty byly schváleny. 

V diskusi paní Lažanová vznesla dotaz ke konání školního projektu Na kole bezpečně v době 

zvýšeného provozu v obci. Přítomní pedagogové seznámili Školskou radu se zajištěním této akce a 

zároveň objasnili důvody jejího pořádání. Starosta obce Mgr. Z. Turek osvětlil členům rady současnou 

dopravní situaci v obci. Většina členů vyjádřila tomuto projektu podporu.  Bylo doporučeno přilákat 

více rodičů na zajištění bezpečnosti a pokusit se uspořádat další navazující akce. 

Na návrh paní Volfové budou závěry jednání Školské rady zveřejňovány na webových stránkách školy.  

Dále paní Volfová vznesla dotaz ohledně zajištění vrátek zahrady mateřské školy v ulici Lipová. 

Přítomný ředitel školy Mgr. P. Havlík vysvětlil, že vrátka zůstávají otevřená nedopatřením některými 

rodiči. Na vrátka bude připevněna cedule k připomenutí nutnosti je zavírat. 

Paní Mikolášová vznesla dotaz ohledně zamykání budovy 1. stupně školy. Budova 1. stupně je 

v dopoledních hodinách uzamčena z důvodu bezpečnosti a nadále se zamykat bude. V případě 

nutnosti se lze dohodnout na odemknutí a opětovném uzamčení s konkrétním zaměstnancem školy. 

Přístup do školy je zajištěn přes vchod budovy 2. stupně. 

 

 

 


